
VALTUUSTOALOITE

Viime vuosien aikana Alajärven kaupunki on saneerannut miljoonilla euroilla vanhaa 
rakennuskantaa. Hyvin usein saneeraukseen ryhtymisen syynä ovat olleet 
sisäilmaongelmat, mikrobikasvusto tai joku muu vastaavanlainen ns. hometalon ongelma.

Alajärven kaupunki on suunnittelemassa uutta 65-paikkaista päiväkotia ja hankkeelle on 
valittu suunnittelutoimikunta. Haluamme, että suunnittelutoimikunta kiinnittää työssään 
eritysen paljon huomiota siihen, että tuleva päiväkoti on terveellinen ja turvallinen paikka 
lapsille ja henkilökunnalle. 

Me allekirjoittaneet esitämme, että uuden päiväkodin rakennusmateriaaliksi valitaan hirsi. 
Hirsi on kestävä, ekologinen ja hengittävä rakennusmateriaali. Hirren hyviin ominaisuuksiin 
kuuluvat myös kosteudentasaamiskyky, sekä staattisen sähkön puuttuminen joka ehkäisee 
pölynmuodostusta ja on siten erinomainen rakennusmateriaali myös allergikoille. 
Hirsipintojen puhdistaminenkaan esim. mahdollisen piirtelyn tms. syyn vuoksi ei nykyisillä 
puhdistustekniikoilla ole hankalaa. 

Alajärvi tunnetaan maailmalla hirsitaloteollisuudestaan ja alan huippuosaajista.

Toivomme, että aloite käsiteltäisiin mahdollisimman nopeasti. 
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